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"Mestverwerkingsplicht niet hoger dan 25
procent"
nieuws

Vlaams minister van Leefmilieu Kris Peeters belooft nog voor het zomerreces een
ontwerpversie van het nieuwe mestactieplan (MAP) klaar te hebben. "Dat nieuwe MAP
moet de boer weer zin geven om te ondernemen", zegt Boerenbond-adviseur Bert Bohnen
in het vakblad Varkensbedrijf. "Zo pleiten we voor een mestverwerkingsplicht die niet
hoger ligt dan 25 procent".
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Vlaams minister van Leefmilieu Kris Peeters belooft nog voor het zomerreces een ontwerpversie
van het nieuwe mestactieplan (MAP) klaar te hebben. "Dat nieuwe MAP moet de boer weer zin
geven om te ondernemen", zegt Boerenbond-adviseur Bert Bohnen in het vakblad Varkensbedrijf.
"Zo pleiten we voor een mestverwerkingsplicht die niet hoger ligt dan 25 procent".
Volgens MAPII moeten grote veebedrijven al hun overtollige mest verwerken. Omdat er nog
onvoldoende operationele capaciteit is voor de verwerking van varkensmest werd de
mestverwerkingsplicht eind 2003 lichtjes afgezwakt. De verwerkingspercentages werden gradueel
verminderd, met een plafond van 90 pct voor de grootste bedrijven.
Maar Bert Bohnen is er dus voorstander van om die verwerkingsplicht fors af te zwakken.
Bovendien pleit de adviseur ervoor dat varkensbedrijven straks weer makkelijker kunnen groeien.
Wie vandaag wil groeien, moet dat kunnen via de aankoop van nutriënten of via mestverwerking.
Als de mest kan geëxporteerd worden, is er geen reden om een bedrijf - op voorwaarde dat de
omgevingsfactoren in orde zijn - te beperken, zo luidt het.
Voor het wegwerken van de nog bestaande mestoverschotten blijven de ogen begerig gericht op
Wallonië dat zijn grenzen vooralsnog gesloten houdt voor Vlaamse mest. "Maar daarnaast zijn er
ook in Vlaanderen nog groeikansen voor mestafzet. Zeker bij Vlaamse akkerbouwbedrijven die
dicht bij de taalgrens zitten. Daar zit nog heel wat rek in", aldus Bohnen.
Om het mestprobleem op te lossen, rekent Boerenbond op de constructieve medewerking van de
Mestbank. De sector wenst naast een administratieve Mestbank een andere Mestbank die de
problemen aanpakt.
Bohnen verwacht overigens dat het aantal varkenshouders de komende jaren sowieso flink zal dalen.
"Het heeft dan ook geen zin om mensen in de sector te houden die over vijf jaar moeten afhaken. Dit
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klinkt misschien als een pleidooi voor grote bedrijven, maar als organisatie blijven we wel degelijk
rotsvast geloven in de slaagkansen van het familiale bedrijf".
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